
Az iroda informatikai hátterét az Ingatlan Forrás biztosítja. -- Tel.: 06-1/414-0667, www.ingatlanforras.hu, info@ingatlanforras.hu

Eladó Családi ház, 65 m2, 1 324 m2 telek, Csákány
39 900 000 Ft ( ~99 573 € )

Csákányban kínálok eladásra egy felújított családi házat!

Adatlap sorszáma: #696900397

Szobák: 3

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújított

Külső állapot: Felújított

Fűtés: Kandalló

Építés éve: 1989

Felújítás éve: 2022

Kilátás: Udvari

Tájolás: Kelet

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázcsonk a telken

Csatorna: Derítő

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: E

Az Ön kapcsolattartója:

Bende Tünde
Területi képviselő

+36 30 214-7477
bendetunde.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Csákányban, egy csendes kis utcában található ez a felújított családi

ház, melyet eladásra kínálok!

Ha kellemes, zöld környezetben szeretné élni mindennapjait, vagy csak

befektetési lehetőséget keres, akkor ajánlom figyelmébe ezt az

ingatlant!

Elsősorban olyan személyeknek ajánlom, akik egy olyan ingatlant

szeretnének otthonuknak, ahol már nem kell a felújítással bajlódni és

azonnal költözhető. Valamint olyan családosoknak, fiatal pároknak akik

egy kényelmes otthont szeretnének maguknak. Tágas tereinek

köszönhetően ideális gyermekes családok számára is. Egyszerű, jó

elrendezésű belső terekkel és kényelmes méretű helyiségekkel

rendelkezik. Ez az ingatlan Önre vár, legyen szó családi otthonról,

befektetési lehetőségről, vagy nyaralóról a Balaton közelségében. A

ház hasznos alapterülete 65 m2, ami kettő nagy fénnyel teli szobából,

egy nappaliból, konyhából, fürdőszobából, valamint egy fedett 30 m2-

es nagy teraszból tevődik össze. Nekem kimondottan tetszik a nagy

nappali és a konyha elhelyezkedése, valamint a nagy terasz. A konyha

némileg pici alapterületű, de a kialakításának köszönhetően remek

helyszín lehet a háziasszonyoknak.  A ház az előző évben teljes

felújításon esett át. Nyílászárók mindenhol cserélve lettek fa és

műanyag hőszigetelt ablakokra, amik redőnnyel felszereltek. A szobák

laminált padlóval vannak burkolva, a többi helyiségben járólap van

lerakva. A ház a 80-as évek végén épült, falazata tégla. Az ingatlanban

a teljes elektromos hálózat, és a vízcsövek is cserélve

lettek. Melegvizet villanybojler szolgáltatja. A ház melegéről a

nappaliban egy kályha gondoskodik, a többi helyiségben még

kialakítható többféle fűtési alternatíva is. A tető szerkezete jó állapotú,

nem ázik. A ház fele része alatt pince található. Az udvaron van egy kút

is, a telken bőven van lehetőség kertészkedésre, egy grillező vagy

játszótér kialakítására is. Az ingatlan tehermentes, 1/1 tulajdon,

bármikor birtokba vehető. A gépek és a bútorzat a vételár részét

képezik. A környező településeken és városban minden lényeges pont

megtalálható. Iskola, óvoda, kórház, bevásárlóközpontok. 20 perc

autózásra található Marcali város, Zalakaros, és Nagykanizsa. valamint

a Balaton is kis autózással elérhető.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal

keresse bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni

a céljait, az ország bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel

ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk számos bank kínálatából

választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes konzultációt

követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!

 

In Csákány, in einer ruhigen kleinen Straße, finden Sie dieses

renovierte Einfamilienhaus zu verkaufen!

Wenn Sie Ihren Alltag in einer angenehmen, grünen Umgebung leben

wollen, oder wenn Sie einfach eine Investitionsmöglichkeit suchen,

empfehle ich Ihnen diese Immobilie!

Ich empfehle es vor allem Menschen, die eine Immobilie für ihr Zuhause

suchen, bei der sie sich nicht mehr um die Renovierung kümmern

müssen und sofort einziehen können. Auch für Familien und junge

Paare, die ein komfortables Zuhause für sich selbst wollen. Ideal für

Familien mit Kindern, da die Räume sehr geräumig sind. Es verfügt

über eine schlichte, übersichtliche Einrichtung und komfortabel

geschnittene Zimmer. Diese Immobilie wartet auf Sie, sei es als

Familienhaus, als Investitionsmöglichkeit oder als Ferienhaus in der

Nähe des Plattensees. Das Haus hat eine Nutzfläche von 65 m2,

bestehend aus zwei großen hellen Zimmern, einem Wohnzimmer, einer

Küche, einem Badezimmer und einer großen überdachten Terrasse von

30 m2. Mir gefällt besonders die Lage des großen Wohnzimmers und

der Küche sowie die große Terrasse. Die Küche ist etwas winzig, aber

dank ihrer Aufteilung könnte sie ein toller Ort für Hausfrauen sein. Das

Haus ist im letzten Jahr komplett renoviert worden. Alle Fenster

wurden durch isolierte Holz- und Kunststofffenster mit Rollläden

ersetzt. Die Zimmer sind mit Laminatboden ausgelegt, der Rest der

Räume ist gefliest. Das Haus wurde in den späten 80er Jahren gebaut

und ist aus Backstein. Die Immobilie wurde komplett erneuert,

einschließlich der elektrischen Anlage und der Wasserleitungen.

Warmwasser wird durch einen elektrischen Boiler bereitgestellt. Das

Haus wird mit einem Ofen im Wohnzimmer beheizt, in den anderen

Räumen gibt es mehrere Heizungsmöglichkeiten. Die Dachkonstruktion

ist in gutem Zustand und nicht undicht. Unter der Hälfte des Hauses

befindet sich ein Keller. Im Hof befindet sich ein Brunnen, und das

Grundstück bietet viel Platz für Gartenarbeit, einen Grill oder einen

Spielplatz. Die Immobilie ist lastenfrei, 1/1 Eigentum, kann jederzeit

übernommen werden. Die Geräte und Möbel sind im Kaufpreis

enthalten. Alle wichtigen Punkte in den umliegenden Städten und

Gemeinden. Schule, Kindergarten, Krankenhaus, Einkaufszentren. 20

Minuten Fahrt in die Stadt Marcali, Zalakaros und Nagykanizsa.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und zur

Vereinbarung eines Besichtigungstermins rufen Sie bitte an! Wenn Sie

kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home

Manager! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im

Land! Sollten Sie ein günstiges Kreditangebot benötigen, wählen

unsere Berater nach einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einer

Vielzahl von Banken das für Sie am besten geeignete aus! Ich wünsche

Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

In Csákány, in a quiet little street, you will find this renovated family

house for sale!

If you want to live your everyday life in a pleasant, green environment,

or if you are just looking for an investment opportunity, I recommend

this property!

I recommend it mainly to people who want a property for their home

where they no longer have to bother with renovation and can move in

immediately. Also for families and young couples who want a

comfortable home for themselves. Ideal for families with children

thanks to its spacious rooms. It has simple, well-arranged interiors and

comfortably sized rooms. This property is waiting for you, whether it is

a family home, an investment opportunity or a holiday home near Lake

Balaton. The house has a useful floor area of 65 m2, consisting of two

large bright rooms, a living room, kitchen, bathroom and a large

covered terrace of 30 m2. I particularly like the location of the large

living room and kitchen and the large terrace. The kitchen has a

somewhat tiny footprint, but thanks to its layout it could be a great

place for housewives. The house has been completely renovated in the

last year. All the windows have been replaced with wooden and plastic

insulated windows with shutters. The rooms are covered with laminate

flooring, the rest of the rooms are tiled. The house was built in the late

80's and is made of brick. The property has been completely renewed,

including the electrical system and the water pipes. Hot water is

provided by an electric boiler. The house is heated by a stove in the

living room, and there are several heating alternatives in the other

rooms. The roof structure is in good condition and does not leak. There

is a cellar under half of the house. There is also a well in the yard, and

the plot offers plenty of space for gardening, a barbecue or a

playground. The property is free of encumbrances, 1/1 ownership, can

be taken possession of at any time. The appliances and furniture are

included in the purchase price. All essential points of interest in the

surrounding towns and cities. School, kindergarten, hospital, shopping

malls. 20 minutes drive to the town of Marcali, Zalakaros, and

Nagykanizsa.

This property is great, right? For more detailed information and to

make an appointment, please call! If you are looking to buy or sell,

please contact the Home Manager! We can help you achieve your goals,

anywhere in the country! Should you need a favourable loan offer, our

advisors will select the most suitable one for you from a wide range of

banks, following a free consultation! Have a wonderful and productive

day!


